
Orszá..itl '.kle:91 T~`atal a

1,ke!Ctt 2010 1jI G 11.

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Schmitt Pál úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Veszélyben az európai és a magyar tejtermelés”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az hazai tejágazat szempontjából három intézkedést kell kiemelnünk, amelybő l az előző Kormány
kettőt sikeresen bevezetett : fenntartotta Top up 8 Ft-os tejtámogatását, és élt azzal az Európai unió s
lehetőséggel, hogy nagyjából 7 Ft -os támogatást adhatott az Eu -s támogatások átcsoportosításával .
Állatjóléti támogatási csomagot kezdett el, mely keretében további 12 Milliárd kapnának a
termelők, ez a teljesen előkészített rendet viszont a mai napig nem jelent meg .

Továbbá sokat segítene a helyzeten, ha az élelmiszer ellátási láncban a nagyáruházak átláthatóbb é s
tisztességesebb módon szerződnének a termel őkkel . Az Európai Parlament és az Európai Bizottság
is már vizsgálja annak jogi és módszertani lehetőségeit, hogyan válhatnának átláthatóbbá é s
szabályozottabbá a termelői szerződések, természetesen elsősorban a gazdák érdekeit szem előtt
tartva.

Kérdezem miniszter urat :

Mikorra várható ezen kidolgozott rendelet megjelenése ?
Milyen egyéb lépéseket tervez a tejágazat érdekében?
Milyen konkrét lépéseket tervez a közeljöv őben a Kormány a tejtermel ők védelmében? Milyen
álláspontot képvisel az Uniós tárgyalások során?

Várom megtisztelő válaszát !

országgyűlési képviselő

Budapest, 2010 . július „

ögös folt
országgyűlési képvislő
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